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Zápis č. 03 z jednání investiční komise konaného 23.10.2019  

na MěÚ Milevsko, Sažinova 843 

 
Přítomni: Ing. Radek Černý, předseda komise 

 Ing. Jaroslav Mácha 

 Ing. Václav Pavlečka 

 Ing. Bohuslav Beneš 

 Michal Polanecký 

 Bc. Jan Jedlička 

 JUDr. Martin Kupec, Ph.D. 

 Martin Kostínek 

 Kateřina Jarošová, BBus 

 

Hosté: Ing. Bc. David Lukeš, vedoucí OISM 

 

Program:  1. Zahájení a přivítání hostů. 

 2. ČEVAK a.s. – Návrh ceny pro vodné a stočné pro rok 2020.    

3. Přehled plánu investic a oprav majetku pro rozpočet města Milevska na rok   

    2020 a rok 2021-23. 

 4. Různé.       

 

Průběh jednání: 

 

Ad 1: 

Jednání zahájil předseda komise Ing. Černý v 15.00 hod., přivítal přítomné včetně hostů a 

konstatoval, že IK je usnášeníschopná. Z minulého zápisu č. 2 nebyly uloženy žádné úkoly a 

nebyly vzneseny žádné připomínky. K bodům jednání obdrželi všichni členové IK podklady 

předem prostřednictvím e-mailů. 

 

Ad.2: 

Hlavním bodem jednání bylo projednání návrhu ČEVAK a. s. s novou kalkulací cen vodného 

a stočného pro rok 2020. Záležitost uvedl předseda IK Ing. Černý a komentář k materiálu 

provedl vedoucí OISM Ing. Bc. Lukeš.  

Hlasování: Přítomní členové IK sedmi hlasy pro. 

 

Ad.3 

Diskusi zahájil vedoucí OISM Ing. Bc. Lukeš podrobnějšími informacemi k jednotlivým 

akcím z přehledu plánu investic a oprav majetku pro rozpočet města Milevska na rok 2020 a 

rok 2021-23 a finančními možnostmi. Průběžně se k přehledu ptali přítomní členové IK. 

Pro OF bylo přítomnými členy doporučeno podat připomínku – sjednotit v přehledu barvy cen 

(některé jsou červené), popř. přidat komentáře/vysvětlivky k přehledu investic a oprav 

majetku pro rozpočet MM. 

Hlasování: Přítomní členové IK berou Přehled plánu investic a oprav majetku pro 

rozpočet města Milevska na rok 2020 a rok 2021-23 na vědomí. 

 

Ad. 4: 

Na jednání IK se dostavil JUDr. Martin Kupec, Ph.D., který podal krátkou informaci z jednání 

na SFŽP k průmyslové zóně Dukelská, kde se chystají změny podmínek dotačních titulů na 
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průmyslové zóny, dále k parkovištím ul. Pod Stadionem II, kpt. Nálepky a Komenského před 

II. ZŠ. 

Příští jednání investiční komise proběhne pravděpodobně začátkem prosince 2019.  

 

Jednání bylo zahájeno v 15.00 hod. a skončeno v 16.00 hod. 

 

V Milevsku 23.10.2019 

 

 

Ing. Radek Černý v. r. 

předseda Investiční komise RMM 

 

 

Příloha:  

- Prezenční listina 

 

Zapsala: Kateřina Jarošová, BBus, tajemník IK 


